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Rada školy  pri  Základnej  škole   Dr.  J.  Dérera,  Ulica  gen. M. R. Štefánika  7,      

901 01    Malacky 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia rady školy ZŠ Dr. J. Dérera 

konanej dňa 24. marca 2011                                                                                                                                                                        

v riaditeľni ZŠ Dr. J. Dérera v Malackách 

 

Prítomní:  Mgr. Alžbeta Šurinová, Mgr. Jana Jurkovičová, RNDr. Pavol Tedla, Mgr. Juraj Říha,  

  Jaroslava Mokrohajská,  Ing. Milan Ondrovič, PhD,  Otília Síkeliová, Mgr. Katarína Habová,                                                                                               

  Mgr. Terézia Sopóciová - prizvaná na zasadnutie                                                                                                

Neprítomní: E. Kašubová, Ing. Gabriela Janíková, Ing. Jozef Mračna / všetci ospravedlnení   

 

Program:    1. Otvorenie 

   2. Zmena v zložení RŠ pri ZŠ Dr. J. Dérera 

                             3. Výročná  správa za rok 2010 

                          4. Informácia o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese v škole 

                             5. Diskusia 

   6. Uznesenia 

                            7. Záver 

 

1.  Otvorenie – predsedníčka rady školy privítala prítomných členov rady školy a riaditeľku ZŠ, prizvanú 

 na zasadnutie rady školy 

2.  Zmena v RŠ – zriaďovateľ ZŠ Dr. J. Dérera odvolal svojho delegovaného zástupcu MUDr. Evu 

 Savinovú a na jej miesto delegoval Ing. Milana Ondroviča, PhD., poslanca MZ mesta Malacky 

3.    Výročná správa rady školy 

Článok 8  Štatútu rady školy ukladá predsedovi rady školy predložiť výročnú správu, ktorá má obsahovať 

prehľad činností vykonávaných v kalendárnom roku s uvedením vzťahu k účelu založenia rady školy. 

Rada školy predstavuje iniciatívny a poradný orgán, ktorý sa vyjadruje k výchove a vzdelávaniu 

v školskom zariadení a plní tiež funkciu verejnej kontroly práce vedúcich pracovníkov školy. Na základe 

uvedeného predložila Mgr. Habová výročnú správu za kalendárny rok 2010. Uviedla  teda skutočnosti, 

ktoré sa dotýkali minulého školského roka a zároveň načrtla situáciu školského roka 2010/2011. 
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4.  Informácia o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese v škole 

Riaditeľka školy informovala o súčasnej situácii v škole: 

 21. a 22. januára 2011 sa uskutočnil zápis žiakov do 1. ročníka – v školskom roku 2011/2012 

budú v škole otvorené štyri triedy I. ročníka; 

 riaditeľka podala RŠ informáciu o priebehu porád riaditeľov škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Malacky 2. a 8. marca; ide o finančnú situáciu a spôsobe financovania ZŠ, resp. rozpočet na 

rok 2011: financovanie ZŠ sa uskutočňuje podľa počtu žiakov, ktorí navštevujú ZŠ v aktuálnom 

roku, finančná čiastka určená pre danú školu je zverejnená na webovom sídle Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu SR, rozpočet sa upravuje k 15. 9. – po príchode žiakov do I. 

ročníka, mesto si môže ponechať 5% finančných prostriedkov a riešiť nimi problémy súvisiace 

s financovaním škôl vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti; na uvedených poradách ZŠ Štúrova 

vystúpila s požiadavkou, aby mesto danú možnosť využilo t. j. zriaďovateľ by presunul 95% 

finančných prostriedkov z celkovej sumy určenej na prenesené kompetencie a 5% si ponechal na 

prípadné riešenie dofinancovania mzdových prostriedkov ZŠ Štúrova; postoj ZŠ Dr. J. Dérera: 

riaditeľka školy žiada, aby peniaze boli prenesené v rozsahu, ktorý zverejnilo MŠ SR na svojom 

webovom sídle; odporúča, aby ZŠ Štúrova hľadala vlastné zdroje na riešenie finančného 

problému; riaditeľka ZŠ načrtla vývin situácie ZŠ Dr. J. Dérera – od r. 2004 škola vychádzala 

z nepriaznivých podmienok po odchode žiakov do ZŠ Štúrova, riaditeľka prijímala žiakov, ktorí 

mali záujem o návštevu školy, 30% žiakov do školy dochádza, situácia sa zmenila, škola získala 

žiakov, čím sa zlepšila aj finančná situácia ZŠ – pre uvedené príčiny riaditeľka žiada o zachovanie 

vyplatenia 100% finančných prostriedkov určených ZŠ; 

 so zvyšovaním počtu žiakov na I. aj II. stupni súvisí i prijímanie 4 učiteľov do trvalého 

pracovného pomeru; 

 informovala o získavaní prostriedkov prostredníctvom Občianskeho združenia Združenie rodičov 

pri ZŠ Dr. J. Dérera v Malackách, ktoré sa usiluje zabezpečovať finančné prostriedky na 

skvalitňovanie materiálno-technickej vybavenosti školy 2% zaplatenej dane za rok 2010 na 

podporu vzdelávania; 

 v sťažnostiach z triednych schôdzí RZ sa nachádzajú podnety poukazujúce na pretrvávajúce 

problémy s vodičmi, ktorí motorovými vozidlami jazdia v ranných a popoludňajších hodinách do 

areálu školy, čím ohrozujú bezpečnosť detí pohybujúcich sa na školskom dvore, pre uvedenú 

príčinu sa riaditeľka rozhodla zmeniť vstup do areálu vybudovaním novej posuvnej brány 

a bránky pre peších. 
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5.  V diskusii RNDr. Pavol Tedla navrhol, aby sa zmenil počet triednych schôdzí RZ. Prvé z nich by sa 

 uskutočnilo už v prvých týždňoch školského roka, nie na konci I. štvrťroka školského roka. Rodičia 

 by tak získali väčší prehľad o dianí v škole.  

 Ing. Milan Ondrovič, PhD, predseda Komisie pre územný rozvoj, dopravu a životné prostredie pri 

 MZ, sa zaoberal možnosťami riešenia dopravnej situácie a parkovania v okolí ZŠ.  

 

6.  Uznesenie 

1. Predsedníčka rady školy zabezpečí zverejnenie výročnej správy za rok 2010 vo výveske MÚ 

Mesta Malacky, zriaďovateľa ZŠ Dr. J. Dérera.                                         

  Zodpovedná: Mgr. Katarína Habová 

   Termín: 30. 3. 2011 

 2. RŠ zobrala na vedomie informáciu o financovaní ZŠ Dr. J. Dérera a vyjadruje podporu vedeniu 

      ZŠ Dr. J. Dérera. 

 3. RŠ pri ZŠ Dr. J. Dérera žiada Komisiu pre územný rozvoj, dopravu a životné prostredie pri MZ, 

     aby sa zaoberala riešením parkovania pri ZŠ Dr. J. Dérera. 

7. Predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie rady školy.  

 

Zapísala: Mgr. K. Habová 

Malacky 25. 3. 2011 

 

 

 


